

通告
(二零二三年第九號)

致：堂會主席、堂會主任、單位主管、單位主席
由：吳偉明牧師（副總幹事）
事由：Agenda of Extraordinary General Meeting (2023)
二零二三年特別年議大會會議議程
日期：二零二三年六月九日

Notice is hereby given that an Extraordinary General Meeting of members of the Company will be held at 2/F, Block B, Lee Kee Building, 55 Ngau Tau Kok Road, Kowloon, Hong Kong on 9th July, 2023 at 2:30p.m. for the following purpose:

As Special Resolution

- Substitution for existing Memorandum and Articles of Association

“THAT the regulations contained in the copy of the Memorandum and Articles of Association attached to this Resolution and, for the purpose of identification, signed by a Director hereof be approved and adopted as the Memorandum and Articles of the Company in substitution for and to the exclusion of all the existing Memorandum and Articles thereof.”

(以下為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。)

本會謹定於二零二三年七月九日（星期日）下午 2:30 在九龍牛頭角道 55 號利基大廈 B 座二樓召開特別年議大會，程序如下：

作為特別決議

- 通過取代及摒除現行的公司組織大綱及章程：

動議批准及採納新修訂的《基督教聖約教會有限公司組織大綱及章程》（詳見本決議的附件），以取代及摒除現行的公司組織大綱及章程

附件： A. 新修訂的《基督教聖約教會有限公司組織大綱及章程》
B. 新舊大綱及章程對照表
C. 教育局信件

副本致：傳道同工、執委會執委及顧問